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Johan~ 

Van: Johan 
Verzonden: donderdag 3 november 2005 16:33 
Aan: J.P. Gebben 
CC: 
Onderwerp: Aankoop Haarman 

Hallo, 

Naar aanleiding van het korte overleg van vanmiddag inzake Haarman het volgende. 

Van Hoogmoed heeft kunnen bewerkstelligen det (is vertegenwoordiger van Haarman) wacht tot 15 
november aanstaande voor een reactie onzerzijds op zijn laatste voorstel. Dit betekent wei dat indien 
besloten wordt door te gaan met De Zegge VII, wij zo spoedig mogelijk na de vijftiende met een reactie 
moeten komen richting Haarman. Mijn voorstel zou zijn tegelijkertijd met het voorstel van de keuzenota 
bedrijventerreinen versus rondweg, de aankoop van Haarman ter besluitvorming voor te leggen aan het 
college (van 15-11). Indien alsdan besloten wordt de grond aan te kopen zal dit gebeuren onder voorbehoud 
van goedkeuring raad. Bijgevoegd is in het kort een uiteenzetting van hetgeen zich afgespeeld heeft ten 
aanzien van de grondaankoop inclusief het laatste voorstel van . Indien u kunt instemmen met de 
voorgesteld werkwijze en hetgeen is verwoord in de bijlage hoor ik dat graag. 

Groet, 

Johan 

7-11-2005 


